
Protokoll för Bäckaby Hembygds- och sockenförenings styrelsemöte 
Datum: 6 mars 2025 

Plats: Bäckabygården 

Närvarande: Ted Karlsson, Carina Petersson, Sven Geijersson, Åke Rydlund, Bodil 
Kramare och Karolina Sandell 

 

§1 Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande. 

§2 Dagordningen 

Dagordningen fastställdes enligt utskickad kallelse. 

§3 Mötesplan 

Styrelsen beslutade att ha styrelsemöten en gång i månaden fram till juni, ta 
sommaruppehåll och återuppta möten i augusti. Följande datum fastställdes: 

• 15 april 

• 13 maj 

• 4 juni (onsdag) 

• 12 augusti 

• 30 september 

• 28 oktober 

• 25 november 

Mötena kommer att hållas kl. 18:30 om inget annat anges. 

§4 Årsmötet 

Årsmötesprotokollet diskuterades. Det konstaterades att en del saker i protokollet 
behöver justeras. 

Carina ska lämna protokollet från årsmötet samt protokollet från det konstituerande 
mötet till banken. 

§5 Ekonomisk rapport 

Kassören redovisade årets två första månader.   



§6 Ledamöter i sektionerna 

Nuvarande ledamöter i sektionerna presenterades.  

Gymmet - Stefan Petersson, Anders Pommer och Sven Geijersson 

Husansvarig - Bodil Kramare 

Hembygdssektion - Katarina Ek, Göran Johansson, Åke Rydlund, Ulla-Britt och Ernst 
Svensson, Gunilla Eriksson, Ing-Britt Lingmerth (ny) 

Husgrupp - Ted Karlsson, Åke Rydlund, Bodil Kramare, Stefan Petersson (Ny grupp som 
ansvarar för Bäckabygården och Plymska) 

 

§7 Bokningsansvariga, Plymska och Bäckabygården 

Det konstaterades att det för närvarande inte finns en formell bokningsansvarig. Det 
föreslogs att en grupp ska tillsättas för att hantera bokningar och städning. En 
arbetsbeskrivning ska tas fram i samråd med tidigare ansvariga.  

 

§8 Priser, Plymska och Bäckabygården 

Detta diskuteras vid nästa styrelsemöte 

§9 Sommarfiket, ansvarig och upplägg 

Sommarfiket planeras öppna den 7 juni i samband med Ramkvilla marknad. Mari 
Bergström är ansvarig sommaren 2025. Ansvarsroller för förberedelser, arbetsuppgifter 
och inköp behöver tydliggöras. Vi föreslår att det bildas en arbetsgrupp som 
tillsammans med Mari Bergström tar ansvar för detta. Diskussion om betalkort för 
inköp för serveringen fördes. 

 

§10 Dialog kommundelsråd, 22 april 18:30 - 20:30 

Alla är välkomna till denna träff som är i Bäckabygården.   

§11 Årsmöte hembygdskretsen årsmöte 

Hembygdskretsens årsmöte är den 23 mars i Korsberga. 

§12 Verksamhetsplanen 2025 

Förslag till verksamhetsplanen diskuterades.  

§13 Övriga frågor 



• Gratis gymkort för städpersonal: Det beslutades att personer som tar ansvar 
för städning av gymmet får gratis gymkort. 

• Försäkringar:  vi tar upp det som en punkt på ett styrelsemöte framöver. 

• Evenemangskalender : delas ut i brevlådorna. Diskuteras nästa gång. 

§14 Mötet avslutas 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

________________________  ____________________________ 

Ordförande: Ted Karlsson  Sekreterare: Karolina Sandell 

 

________________________ 

Justerare: 

  

 

 


